



ACT
CHINA
晶莹化工

Swypes™ 472 安全擦布

HMIS 2,2,0

Product: BoothSaver™ 472 Quick Dry Safety Wipes are fiber-free high absorbency material that are pre-saturated with a proprietary blend of fast evaporating, with a 50C flashpoint. This rapid drying blend quickly cleans walls, windows and equipment without residue. These wipes are designed for use in industrial paint shops clean room areas to quickly remove paint overspray from safety glasses, robots, paint guns, and other process equipment. Its residue-free cleaning properties and quick evaporation rate make it particularly useful for cleaning operations during limited time frames.

产品: BoothSaver™ 472 快干型安全擦布用高吸收无絮材料制成，预先浸入了专利配方的快干混合液，闪点在 50C。该产品可快速清洁墙面，窗户和设备并无残留。专门为工业喷漆房设计，快速去除玻璃，机器人，喷枪和其他设备上的过喷油漆。其快干无残留特性，尤其适合时间有限的快速清洗。



Benefits: Quick drying. 快干
优点: 50C Flashpoint / 50C 闪点
Increased solvent and VOC control 严格控制溶剂和 VOC 含量
High absorbency fiber-free wipes 高吸收率无絮擦布
Residue free solvent. 无残留溶剂
Convenient resealable package. 方便可多次密封型包装
Antistatic packaging 防静电包装

Usage: Peel back label to expose wipes. Remove individual wipe and use normally to clean area. Reseal package when not in use.

用法: 揭开标签取出单片擦布，正常清洗区域。不使用时将封口封好。

Safety: Be sure to use all applicable safety precautions including safety glasses, gloves, and skin protection. Store in cool, dry area removed from direct sunlight.

安全: 操作时请确认使用所有适用的防护措施，包括防护眼镜、手套、皮肤保护。储存在阴凉干燥无阳光直射的地点。

Packaging: M19472 30x30cm / wipe, 20 wipes per pack
包装: